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Kandidat Mohor Bogataj podpredsedniku vlade Republike Slovenije Marjanu Podobniku 
drži pipico do predvolilnega cvička. 

S predvolilnih zborovanj 

Namesto 
f -mi. NM^T mm*. 

Kranj, 1. aprila - Kandidat za bodočega gorenjskega guvernerja Mohor 
Bogataj je prebivalcem največjega mesta v državi svoj program 

predstavil na Gorenjskem sejmu. 
Velike množice prebivalcev 

Kranja so se valile v Majdi-
čev log, kjer se je na razsta
višču Gorenjskega sejma s 
svojim programom, s kater
im kandidira na letošnjih 
guvernerskih volitvah, pre
dstavil neodvisni kandidat 
Mohor Bogataj, ki ga z 
vsemi kriplji podpira Levo 
desna stranka (LDS). Zaradi 
nepristranskosti in prislo-
vične novinarske objektiv
nosti vam tokrat žal ne 
moremo poročati o vsebini 
programa, vsekakor pa velja 
zapisati, da je bil današnji 

nastop Mohorja Bogataja 
več kot uspešen. Dosedanjo 
tradicijo predvolilnih golažev, 
prav golaž je po svoji vsebini 
namreč najbližji Levo desni 
stranki, so tokrat prekinili s 
predvolilnim cvičkom. Uvo
zili so ga z Dolenjske (v 
Republiki Sloveniji), kjer 
vino v kmetijskih kombina
tih pridelujejo v sodelovanju 
z vsem božjim stvarstvom in 
sveto trojico na čelu. 

Med množico na sejmu se 
je šušljalo, da je za dovolj 
vel ik kontingent cvička 
poskrbel Marjan Podobnik, 

podpredsednik vlade so
sednje Republike Slovenije, 
sicer član Stoodstotno Le-
vaške Stranke (SLS), ki v 
mednarodnem prostoru po
gosto nastopa skupaj z LDS. 
O morebitni korupciji, erup
ciji in drugih cijah pa bomo 
več zapisali po volitvah. Naj 
namignemo le še to, da je 
kandidat Bogataj v svojem 
nastopu zatrdil, da bo, če bo 
izvoljen, vsem državljanom 
Gorenjske zagotovil popolno 
demokracijo pri izbiri različ
nih modelov avtomobilov 
znamke Renault. 

D r ž a v a in Cerkev S T R A N 2 

Vatikan za gorenjsko škofijo 
Sedež še ni določen, največ možnosti pa ima Kranj. Sedeža posvetne in J 

cerkvene oblasti morata namreč biti primerno oddaljena. 

Delnica škofjeloške Loke vredna 3 tisoč tolarjev 
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Vsem, ki so delnice Loke že prodali, bodo razliko takoj poračunali in izplačali. 

Kranj, 1. aprila - Trgovinska vojna med 
kranjskimi Živili in ljubljanskim Mercator-
jem je končana, saj sta Branko Remic in 
Zoran Janković sklenila premirje in pogod
bo podpisala v vsesplošno zadovoljstvo 
delničarjev Loke. Dogovorila sta se nam
reč, da je delnica Loke vredna 3 tisoč 
tolarjev in vsem, ki so delnice Loke že 
prodali, bodo danes razliko izplačali v 
gotovini. 

Na Gorenjskem je trgovinska vojna kon
čana, saj so tako v kranjskih Živilih kot V 
Mercatorju spoznali, da je povsem nesmi
selna in da je veliko boljši gentelmenski 
sporazum. Branko Remic in Zoran Janković 
sta se namreč odločila, da ne bosta nadalje
vala z dražbo delnic škofjeloške Loke, saj bi 
ju tako ali tako privedla do treh tisočakov, 
zaradi dolgotrajnega draženja pa bi le 
izgubljala dragoceni čas. Sklenila sta nam
reč pogodbo, da si Loko pravično razdelita 
in da je njena delnica vredna 3 tisoč tolarjev. 
Zaradi zapletenega izračuna še ni povsem 
jasno, kolikšen je njun lastninski delež. 

Pri tem sta se odločila za odlično marke

tinško potezo, ki zavrača vsakršna namigo
vanja o monopolu. Vsem delničarjem Loke, 
ki so svoje delnice že prodali, bodo namreč 
razliko izplačali v gotovini. Tisti, ki so 
delnice prodali Živilom, dobe razliko 
danes, 1. aprila, na blagajni v Naklem, tisti, 
ki so jih prodali Mercatorju, pa na njegovi 
blagajni v Ljubljani. Obe blagajni bosta 
odprti do 17. ure, da bodo bivši mali 
delničarji Loke lahko še uveljavili popust. 
Tako v Živilih kot v Mercatorju so namreč 
daneS, 1. aprila, deležni 5-odstotnega popu
sta, če ta denar takoj porabijo za nakup. V 
predprazničnih dneh je to vsekakor odlična 
promocija za oba velika trgovca. 

Z dogorovom so zadovoljni tudi pri od
škodninskem in kapitalskem skladu, saj so 
delnice Loke brez mukotrpnih sestankov 
dosegle pričakovano višino. Vsekakor so se 
oddahnili tudi politiki, ki se nikakor niso 
mogli odločiti, komu naj dajo dovoljenje za 
prevzem Loke. Vsekakor je to dokaz, da se 
država po nepotrebnem vtika v gospodarstvo, 
kjer vselej prevladajo ekonomski interesi. 

N A S L E D N J A ŠTEVILKA B O 
IZŠLA V P E T E K , 1. A P R I L A 2 0 0 0 
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'% /M šmarjetna gora nad Kranjem 

čestita državljankam in državljanom republike GORENJSKE 
ob njeni četrti obletnici 

v 

in vas danes TOČNO OPOLDNE v a b i n a v e l i k o s lavje. 

S kozarcem "rujnega", ki ga bomo poklonili vsem navzočim, 
bomo skupa] nazdravili naši mladi državi. 
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Odnosi s sosedo bodo še boljši 

Haider v obmejnih občinah 
Obiskal je Rateče, Kranjsko Goro, Žirovnico, Tržič, Kranj in 

Jezersko ter predlagal postavitev spomenika Neznanemu Slovencu. 
Begunje, 1. aprila - Danes jc 

dokaj nepričakovano obiskal 
občine, ki mejijo s Koroško 
oziroma Avstrijo, veliki zma
govalec koroških deželnozbor-
skih volitev Jorg Haider, pred
sednik Svobodnjaške stranke 
Avstrije. Gorenjcem je prišel 
osebno povedat, da je zainter
esiran za sodelovanje z nami 
in da se bo, ko bo postal koro
ški deželni glavar, zavzel za 
vključitev Gorenjske v Evrop
sko unijo. Pripravljen nam je 
tudi finančno pomagati. 
Njegova namera je prepričati 
naše oblasti, da bi zgradili še 
nekaj mejnih prehodov. 

Obstajajo tudi realne možnosti za zboljšanje prometnih pove
zav, tudi s helikopterjem, med celovškim in ljubljanskim leta
liščem in med Blejskim, Bohinjskim in Vrbskim jezerom in za 
odprtje koroškega konzulata nekje na Gorenjskem. Skoraj 
neverjetna je Haiderjeva pobuda za postavitev spomenika 
Neznanemu Slovencu na Gosposvetskem polju. 

Prošnja Z D A in Nata 

Gorenjska zavrača Natova letala 
Lesce, 1. aprila - Ameriški predsednik Bili Clinton in gene

ralni sekretar Nata Javier Solana sta na upravo Alpskega letal
skega centra Lesce naslovila prošnjo, da bi lesko letališče upo
rabljali kot vmesno postajo za napade njihovih letal na cilje v 
Zvezni Republiki Jugoslaviji. Gorenjske oblasti so v skladu s 
svojo politiko miroljubne koeksistence odločno zavrnile tako 
možnost in poudarile, da se niti posredno ne nameravajo vme
šavati v vojno na Balkanu. Danes bo o prošnji na izredni seji 
razpravljal tudi radovljiški občinski svet, neuradno pa je sliša
ti, da bo uporabo letališča za vojne potrebe zavrnil predvsem 
zaradi hrupnosti Natovih letal in velike verjetnosti, da bi s 
tem kršili občinski odlok. Če namreč odlok velja za leska 
športna in druga letala, naj tudi za Natove bombnike, je sliša
ti iz Radovljice, kjer imajo poleg tega še eno vročo temo. 
Vlada je namreč po tihem sprejela lokacijski načrt za gradnjo 
radovljiškega odseka avtomobilske ceste in s tem "uzakonila" 
nepoglobljeni potek ceste mimo Radovljice in Lesc. Meščani 
in okoličani so razburjeni, zahtevajo odgovornost oblasti in 
napovedujejo protestni shod. Vladno odločitev je občutiti tudi 
v časopisnih malih oglasih in v ponudbah trgovcev z nepre
mičninami. Nekateri stanovalci in lastniki hiš v bližini načrto
vane trase avtoceste že prodajajo hiše in stanovanja. 

Združevanje delavskih in socialdemokratskih strank 

Delavske pravice so jim svete 
Uvodni pogovori za združitev ali vsaj sodelovanje delavskih in 
socialdemokratskih strank na Gorenjskem so bili obetavni. 
Begunje, 1. aprila - Janez Kladivar, Franc Šušmarček, Peter 

Branar, Vilibald Filozofko, Sergej Revolucionarov in Evgenij 
Brezposelnik so se s sodelavci zbrali na prvem sestanku, na 
katerem so poskušali najti za začetek načine sodelovanja 
delavskih in socialdemokratskih strank na Gorenjskem. Po 
sestanku pa vse kaže, da ne bo šlo samo za sodelovanje, 
ampak za združevanje vseh, ki so jim delavske pravice in po
ložaj delavcev, tako umskih kot fizičnih, svete in nedotakljive. 
Dogovorili so se, da bodo število zaposlenih drastično zmanj
šali, da bodo brezposelnim povečali pomoč in večino od njih 
poslali na dodatno šolanje. Ustrezno bodo spremenili zako
nodajo. Predloge zanjo je ugodno ocenila tudi komisija za 
socialna in delavska vprašanja Evropske unije. Med pobudni
ki za sodelovanje oziroma združevanje je tudi Zavod za zapo
slovanje, iz sosednje države Slovenije so združevanje pohvali
li tudi Janez Janša, Borut Pahor in predsednik Komunistične 
partije Slovenije Marek Lenardič. 

Delo za preiskovalne komisije 

Kjer je dim, je tudi ogenj 
Begunje, 1. aprila - Zaradi suma, da je šlo pri nekaterih 

pomembnih naložbah za kršitev zakonov in pravil, je vrhovna 
zakonodajna oblast ustanovila ustrezne preiskovalne komisije. 
Na gradbiščih ob avtocesti se pojavljajo tovornjaki z ljubljan
sko registracijo, na tablah pa ni vidno označeno, daje gradbiš
če na Gorenjskem. Po zakonu bi morala biti izobešena tudi 
naša zastava. Nekatere stvari, ki se dogajajo na Gorenjskem, 
so sploh postale zelo sporne. Tako naj bi carinska uprava 
dovolila prekomeren uvoz vina in drugih alkoholnih in brezal
koholnih pijač na Gorenjsko ter tudi nekaterih prehrambenih 
izdelkov. Doma imamo namreč dovolj pijače in hrane za pote
šitev lakote in žeje državljanov. Bojda naj bi šlo za velike koli
čine blaga. Tudi nekateri vidni predstavniki gorenjskega javne
ga življenje še vedno letajo v Ljubljano in tam pihajo na dušo 
tamkajšnjim centrom moči, za domače naloge pa jim večkrat 
zmanjka časa in energije. Tozadevno državljansko zavest 
nameravajo dvigniti tudi z izsledki pristojne preiskovalne 
komisije. Morda bi kazalo v šole uvesti poseben predmet: 
državljanska vzgoja. Da je stvar še bolj alarmantna, ti subjek
ti v Ljubljani sploh ne šparajo, ampak se tam prehranjujejo, 
kupujejo v njihovih trgovinah in v sosednji državi kdaj celo 
prespijo. 

Kateri bo prvi avtomobil gorenjske regionalne prestolnice? 

si kupuje nove 
Kdor je v minulih dneh videl kranjskega župana med letanjem po domala 

vseh gorenjskih avtomobilskih salonih, je bržkone posumil, da se nekaj dogaja v občinskem avtoparku. 
Zato smo se po županovih poteh podali tudi mi in ugotovili, da si prvi mož kupuje nov županski avtomobil. 

Kranj, gorenjska prestolnica, 
I. aprila - Po temeljitih preiz
kusih skoraj vseh štirikolesni-
kov, ki jih premore svetovna 
avtomobilska industrija, je 
kranjski župan naposled spre
jel usodno odločitev: novi 
prvi občinski avtomobil bo 
volvo S80, najnovejši izdelek 
švedske tovarne, ki ga je pred 
kratkim prevzel nemško ame
riški Ford. Volvo S80 je ele
ganten velik in udoben avto
mobil, v katerem se bo župan 
počutil povsem enako kot na 
svojem županskem stolu. 

Sicer pa se županu vidi, da 
je pred prevzemom občinske 
oblasti služboval v firmi, ki 
se je ukvarjala s pridobiva
njem provizij pri prodaji dra
gih avtomobilov. To nenazad
nje dokazuje tudi njegov 
izostren in prefinjen okus za 
pločevino na štririh kolesih. 
Novi avtomobil bo namreč 
opremljen z močnim šestvalj-
nim motorjem, ki zmore kar 
272 konjskih moči. Kljub 
temu ga bodo še pred uradno 
izročitvijo na mizo dobili 
mojstri za "friziranje" in 

'Dost mam starih krip" je po odločitvi za nakup novega 
volva S80 zadovoljno dejal kranjski župan. 

motor navili kar na okoli 450 
konjskih moči, da bo župan 
lahko dovolj hiter tudi na 
kolesih. 

Avtomobil bo seveda potre
boval še nekaj drugih dode
lav. Tako bodo na primer pred 
zadnjo klop vgradili poseben 
barček s hladilnikom, kjer bo 

vselej na voljo steklenica peni-
ne in dva kristalna kozarca, 
tako da bo župan svoje gos
tom izkazal ustrezno čast tudi 
med vožnjo. Nad barčkom bo 
svoje mesto dobil tudi majhen 
televizijski zaslon, na katerem 
bo mogoče spremljati seje 
občinskega sveta, s posebnim 

telekomunikacijskim siste
mom pa se bo župan lahko 
neposredno vključil v razpra
vo. V vmesnem času pa bo 
župan lahko nadziral gibanje 
svojih uslužbencev v občinski 
stavbi. 

Status prvega občinskega 
avtomobila bo novi volvo S80 
izkazoval tudi na svoji zuna
njosti. Župan je izbral nebes
no modro karoserijsko barvo, 
na vrhu obeh sprednjih blatni
kov bosta vihrali zastavici s 
kranjskim grbom, medtem ko 
bo na registrskih tablicah 
pisalo K R * O B C I N A . 

Iz dobro obveščenih krogov 
seje izvedelo, daje županstvo 
že uradno potrdilo naročilo 
novega občinskega avtomobi
la, isti vir pa tudi navaja, da 
ne želijo izdati, koliko bo stal. 
Zvedelo se je le to, da nakup 
ne bo obremenil občinskega 
proračuna. Pri finančni revizi
j i je namreč nova oblast 
odkrila poseben tajni račun, 
ki ga je na Švedskem odprla 
ena od prejšnjih občinskih 
struktur, na njem pa je dovolj 
sredstev. 

Incident na meji s Slovenijo 

Gorenjski vojski zaplenjeni zvončki 
Jeprca, 1. aprila - Danes v zgodnjih dopoldanskih urah, takoj po jutranji kavi, se je na naši jugovzhodni meji v 

kraju Jeprca zgodil obmejni incident. Mešani sestav gorenjskih obrambnih sil je bil med nabiranjem zvončkov zajet 
s strani kmetovalca Josipa Kumrovca iz Zbilj. Naš novi obrambni minister D' EMŠO AR še vedno modro molči. 

Kot vsako pomlad je gorenj 
ska vlada tudi letos za nabira 
nje zvončkov za potrebe katoli 
ške cerkve, pred nami so nam
reč velikonočni prazniki, poob
lastila pripadnike gorenjskih 
obrambnih sil. Tudi tokrat so 
se naši mladi vojaki zadane 
naloge lotili z vso resnostjo, 
zavedajoč se, da je poleg nalog, 
kot je častna straža ob vsako
letni svečani proglasitvi 
Gorenjske matere z najlepšim 

Meteorologinja in pozna
valka človeškega počutja 
Tanja Plonkceglar ob tej 
priložnosti prebivalce prede
lov ob jugovzhodni meji opo
zarja, naj se čim manj izpo
stavljajo smradu slovenske 
gnojnice (smradica sloveni-
ca), saj ta močno vpliva na 
počutje predvsem prebivalcev 
s stalnim poreklom v urba
nem naselju. Okrog poldne
va, ko je koncentracija smra
du v zraku največja, se zadr
žujte predvsem v kletnih 
prostorih, še priporoča. 

oprsjem ali pa varovanje dru
žinskih psov vseh pomembnej

š i h gorenjskih politikov, prav 
nabiranje zvončkov njihova 
najbolj častna naloga v mirno
dobnem času. Nabiranje zvon
čkov je potekalo danes v zgod
njih dopoldanskih urah na 
jugovzhodni gorenjski meji v 
kraju Jeprca, kjer je zvončkov 
v izobilju. 

Zal je večja gruča pripadni
kov naših obrambnih sil v moč
nem nabiralnem zanosu za 
7,12 metra prekoračila meddr
žavno mejo in se tako znašla v 
sosednji Republiki Sloveniji. 
Očitno so bili za trenutek 
nepozorni tudi njihovi povelj
niki, iz nepreverjenih virov 
smo izvedeli celo, da so se ozi
rali za dekletom, sicer Miss '98 
sosednje države, ki je obmej
nim carinikom predstavljala 
naravne ugodnosti novega 
ponudnika mobilne telefonije 
SI. DOBIL. V trenutku, kojih 
je zalotil kmetovalec Josip 
Kumrovec iz obmejnega slo
venskega kraja Zbilje, so si 
dogodki sledili z bliskovito 
naglico. "Kva pa je fantje?" je 

izjavil Josip, naši vojaki pa 
enoglasno: "Četrtek!" V tis
tem trenutku je njegov mlado
letni sin F. Kumrovec začel 
gnojiti sosednjo njivo, in naši 
vojaki so kljub veliki hrabrosti, 
ki so jo pokazali v boju s smra
dom, enostavno padli dol. V 

4,20 minute so bili na licu 
mesta tudi že pripadniki 
obrambnih sil sosednje 
Republike Slovenije, ki so 
našim vojakom nemudoma 
pobrali vse doslej nabrane 
zvončke, vojake pa po nekajmi
nutnem pridržanju z brco v rit 
poslali nazaj v Republiko 
Gorenjsko. 

Mediji v sosednji državi zade
vo že označujejo za mednarod
ni incident, ko pa smo želeli 
kaj več o dogodku izvedeti na 
našem obrambnem minisitr-
stvu, so nam povedali le, da bo 
novi obrambni minister D' 
EMŠO A R tudi v prihodnje 
modro molčal. 

Bomo epilog tega sramotne
ga dogodka dobili na medna
rodnem sodišču, se sprašuje 
gorenjska javnost? Kakorkoli 
že, največjo škodo bodo vseka
kor utrpeli vsi ljubitelji veliko
nočnih praznikov, saj bo brez 
zvončkov scenografija letoš
njih velikonočnih prireditev 
znatno okrnjena. 

Država in Cerkev 

Vatikan za gorenjsko škofijo 
Sedež še ni določen, največ možnosti pa ima 
Kranj. Sedeža posvetne in cerkvene oblasti 

morata namreč biti primerno oddaljena. 
Begunje, 1. aprila - Prvega aprila so iz Vatikana kranjskemu 

dekanu in ljubljanski nadškofiji sočasno sporočili, da so za 
ustanovitev nove kranjske škofije. Stališče je znano: če imajo 
Gorenjci že svojo državo, naj imajo še škofijo. V vseh ozirih 
izpolnjujemo stroge pogoje. Tudi sam papež je med zadnjim 
obiskom na Gorenjskem menil, da bi svojo škofijo zaslužili. 
Ko bomo imeli škofijo, bi imeli več možnosti, da bi tudi 
Gorenjci dobili svojega prvega svetnika. Kandidati so za zdaj 
še skrivnost. 

Sedež škofije naj bi bil v Kranju. Če bi bil v Begunjah, bi 
bilo tam skoncentrirane preveč moči. Sploh pa velja načelo, 
da sedeža civilnih in cerkvenih oblasti ne smeta biti preveč 
skupaj. 
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Demografsko ogroženi - in zgroženi 

Velo naložb, otrok 
"Če bi država spodbujala nas, poskočne fante, bi bilo že 

veliko otrok in naše Kačje Brdo ne bi bilo več demografsko ogrožena vas. Tako pa.... 

Kranj, 1. aprila - Ko so iz 
Ljubljane sporočili, da je na spi
sku demografsko ogroženih vasi 
tudi hribovska vasica, recimo ji 
Kačje Brdo, so se vaščani že 
veselili, kako bodo asfaltirali 
cesto proti Babljam, razširili 
mostove in na vse namestili nove 
ograje, zgradili obrat za predela
vo mleka, tri kmetije preuredili v 
kmetije odprtih vrat in postavili 
vaško stojnico za prodajo kmetij
skih pridelkov, kmečkih dobrot 
in vsega, kar znajo narediti prid
ne kmečke roke. 

Skupaj z občino in njenim 

županom so pripravili vlogo, s 
katero naj bi na ministrstvu 
kandidirali za sredstva za demo
grafsko ogrožena območja. 
Veselje je bilo popolno, ko je iz 
Ljubljane prispela pošta, da so 
na natečaju uspeli in da bodo za 
uresničitev načrtov prejeli 42 
milijonov tolarjev. Toliko denar
ja ti "hribovci" še nikdar niso 
videli od blizu in od daleč. Vas 
je v nekaj letih gospodarsko 
zaživela. Vse so naredili, kot so 
načrtovali - asfalt, nove ograje, 
predelovalni obrat, stojnico... 

Lepša urejenost in večja 

gospodarska razvitost kraja 
bosta prispevala k temu, da 
bodo mladi ostali v vasi in si tu 
uredili domove in družine, so 
modrovali strokovnjaki za raz
voj demografsko ogroženih 
območij. Kakšna zmota?! 
Denar za oživitev demografsko 
ogroženega Kačjega Brda je 
zapravljen, v vasi pa je še vedno 
34 mlajših in starejših deklet in 
fantov, ki so po vseh fizioloških 
zakonih dovolj zreli za konkret
ne naloge preprečevanja stara
nja prebivalstva vasi in dviga 
rodnosti. Pa "nič - kar čakajo, se 

gledajo, premišljujejo, filozofi-
rajo... "Državna politika je na 
tem področju povsem zgrešena. 
Kaj vlaganja v ceste, mostove, 
kmečke turizme, stojnice...! 
Država naj bi raje spodbujala 
nas, poskočne fante... Ha, ha, 
ha... To bi bilo že danes otrok v 
vasi. In naše Brdo ne bi bila več 
demografsko ogrožena vas," 
modruje vaški posebnež, ki vse
povsod, kjerkoli se že pojavi, 
rad ponuja svoje storitve in poje 
tisto: sem resna firma, pridem 
sam, konkretno jamčim nov 
program..." 

Ribiški praznik sredi Bohinjskega jezera 

Riblja čorba z ocvirkovco 
Bohinjska Bistrica, 1. aprila - Ministrstvo za kmetijstvo, gozdar
stvo in prehrano je zavrnilo pritožbo Zavoda za ribištvo Ljubljana 
na odločitev radovljiške upravne enote, da upravljanje 
Bohinjskega ribiškega okoliša za nedoločen čas in brez odškodni
ne dodeli novoustanovljeni Ribiški družini Bohinj. 

V Bohinju, kjer so se polnih osem let prizadevali za to, da bi 
sami upravljali z ribolovnimi vodami, so nad odločitvijo države 
navdušeni in bodo danes na velikem splavu sredi jezera pripra
vili pravo ribjo fešto. Ribiške in malo manj ribiške bo prepevala 
skupina Riblja čorba, domača dramska skupina bo uprizorila 
Partljičevo igro Ščuke pa ni, župan in predsednik ribiške druži
ne bosta izpolnili stavo in v ribiških škornjih preplavala jezero, 
stotim udeležencem bodo brezplačno razdelili ribiške dovolilni
ce za letošnjo sezono, za poslastico pa bodo brezplačno stregli 
ocvirkovco. Ko smo prireditelje povprašali, zakaj ravno ocvir
kovco, ko pa so za Bohinj bolj značilne druge kulinarične dobro
te, so se samo muzali in nam namignili, daje to nekaj v zvezi z 
zavodom za ribištvo. 

Restavracija na vodovodnem stolpu 
_ . «i 

Kranjski podjetnik Jože Boltez se s Komunalo dogovarja 
vodovodnega stolpa, na katerem namerava urediti restavracijo za goste 

za odkup 
svojega "mini hotela" 

Kranj, 1. aprila - Lepo meščan
sko vilo ob vodovodnem stolpu 
podjetnik Jože Boltez, sicer bolj 
znan po svojem servisu za mon
tažo avtomobilskih gum in avto-
pralnici, že nekaj mesecev preu
reja v "mini hotel". Apartmaje 
namerava turistom ponuditi že to 
poletje. 

Ker bodoči hotelček stoji tik 
ob slovitem vodovodnem stol
pu, grajenem pred devetimi 
desetletji, je podjetni Jože 
Boltez sklenil turistično ponud
bo dopolniti z njim. Stolp, ki 
svoje prvotne funkcije (napaja
nje Kranja s pitno vodo) ne 
odigrava več, je javnemu podjet
ju Komunala predvsem v 
breme, saj redno vzdrževanje 
stolpa zahteva precej denarja. 

Zato sta Jože Boltez in direk
tor Komunale Florijan Bulovec 
danes podpisala pismo o name
ri. V njem se Komunala obvezu
je, da bo Boltezu vodovodni 
stolp prodala, brž ko bo zbral 
potrebnih pet milijonov tolar
jev, Boltez pa, da v arhitekturo 
stolpa ne bo posegal. Kot smo 
uspeli zvedeti, namerava Boltez 
na stolpu urediti manjšo restav
racijo za svoje bodoče goste pa 
tudi za druge turiste, ki bi si z 
višine radi ogledali mesto in 
okolico. 
.Prvič b© turiste popeljal na 

organiziran razgled s stolpa 
direktor Komunale Florijan 
Bulovec. V pismu o nameri je že 
določen datum, in sicer 1. april 
2000. 

Z elektrarno ne bo nič 

Blejce rešila Loeselova grezovka 
Bled, 1. aprila - Kot smo že poročali, Savske elektrarne načrtuje

jo na Savi Dolinki postavitev novo vodne elektrarne, ob kateri bi 
nastal tudi približno dva kilometa dolg "izravnalni bazen". Ker bi 
akumulacijsko jezero seglo skoraj do blejskega mostu, na Bledu 
nad zamislijo niso niti malo navdušeni. V kraju so že ustanovili 
odbor za rešitev blejske Save Dolinke, ki naj bi "čisto poseben, 
neponovljiv in neprecenljiv delček sveta" rešil pred uničenjem in 
ga zavaroval pred pohlepi energetikov, ki v dolini reke vidijo samo 
lonec z energetsko vodo. Oglasili so se tudi turistični delavci in 
vprašali načrtovalce, kdo jim bo plačal škodo, ki jo bo blejskemu 
turizmu povzročala megla. Čeprav se je že zdelo, da energetike pri 
uresničevanju njihovih načrtov ne more nihče več ustaviti, je pri
šlo do nenadnega in tudi nepričakovanega zasuka. Savske elektrar
ne so že odstopile od načrtov, razlog za umik z blejskega zaledja 
pa niso ne opozorila odbora ne tehtni pomisleki turističnih delav
cev, ampak - orhideja Loeselova grezovka. Ko so jim naravovarstve
nih predočili, da sta v dolini dve rastišči grezovke, ki je ena naj
bolj ogroženih rastlin in za katero imamo v Sloveniji le še nekaj 
deset kvadratnih metrov primernih rastišč, so gentelmensko 
odstopili od načrtov za potopitev tega dela doline in se menda 
celo opravičili, češ - žal nam je, nismo vedeli. Velika večina na 
Bledu se je oddahnila, podjetniki, ki so ob jezeru, v bližini seda
njega zaščitenega mokrišča Berje že načrtovali razvoj rekreacijsko 
turističnega centra Potopljena dolina, pa so nad odločitvijo razo
čarani in so že napovedali (za uteho) sovražni prevzem enega od 
blejskih turističnih podjetij. 

Most odprli in zaprli 
Kamnik, 1. aprila - V ponedeljek, 29. marca, pozno popol

dne so v Kamniku odprli novozgrajeni most, ki je zamenjal 
nekdanjega stoletnega železnega. Most s tretjim zavijalnim 
pasom je bil zgrajen v rekordnem času in do roka. Županu in 
njegovi ekipi so ob zaprtju starega in podpisu pogodbe za 
izgrandjo novega očitali, da nabira na ta način predvolilne 
točke. Zdaj pa se je izkazalo, da vendarle ni tako. 

Po ponedeljkovem odprtju pa se je izkazalo, vendarle še ni 
vse nared. Zato bodo most danes opolnoči spet zaprli in opra
vili ponovne meritve. Kaže, da ni vse v redu z nosilnostjo. 

V Cerkljah Čebuljev vrtec 
Cerklje, i. aprila - Danes ob 15. uri župan občine Cerklje Franc 

Cebulj vabi vse občane v župnišče, kjer bo slovesnost ob preime
novanju Marijinega vrtca v vrtec Franca Čebulja. Slovesnosti se 
bo udeležil tudi guverner Gorenjske Slavko Avsenik, vabilo pa je 
prejel tudi kandidat za novega guvernerja Mohor Bogataj, ki pa je 
zadržan in se bo slovesnosti v njegovem imenu udeležil minister 
za šolstvo rep. Gorenjske. 

Danes natanko ob 13.13 uri na avtomatu št. 13 

Gorenjska 
dobiva še eno igralnico 

Gorenjska lovi igralniški 
zaostanek za ostalimi deli države -

Je tudi Pavo Ivankovič med sovlagatelji? 
Bohinjska Češnjica, 1. aprila - Le streljajček od 'oaze miru', 

tako rekoč ob Bohinjskem jezeru, bo danes začela poslovati 
prva bohinjska igralnica. Zelo posrečeno so izbrali začetek 
obratovanja: natanko ob 13. uri in 13 minut bo Janez Iskra, 
častni občan občine Bohinj, potegnil ročico igralnega avtoma
ta s številko 13 v novi igralnici, ki bo za začetek imela prosto
re v gasilskem domu na Bohinjski Češnjici. Kot pravi Mirko 
Jeršič, predsednik GD Bohinjska Češnjica, bo z igralniškim 
denarjem njihovo društvo dobilo prepotrebna sredstva za 
nakup opreme. "V bohinjskem občinskem proračunu je 
denarja za gasilska društva vselej premalo, z veselicami je pre
več dela, z Andrejem Žalarjem od Gorenjskega glasa pa se 
prejšnji mesec nismo zmenili za prireditev Veselo v pomlad. 
Zato je igralnica idealna rešitev za požarno varstvo Češnjice 
v novem tisočletju," je posebej za Gorenjski glas povedal 
predsednik Jeršič. Mirko Jeršič je tudi zasnoval ter pripravil 
celotno opremo za igralnico, ki je izdelana iz češnjevega 
masivnega lesa. Takšne opreme, kot je na Češnjici, nima 
nobena druga slovenska igralnica, zato v Bohinju zlasti upajo 
na goste, ki zahtevajo višjo kakovost igralniških storitev. 

Na Bohinjski Češnjici bodo danes za začetek simbolično 
pognali le 13 igralnih avtomatov ameriške proizvodnje, za 
katere je iz novogoriškega primera znano, da so dvakratno 
vabljivi. Igralnico bodo odprli natanko 13 minut čez 13 uro na 
avtomatu št. 13 . Številka trinajst je sicer pregovorno nesreč
na cifra, Bohinjci pa so prepričani, da bodo tri trinajstice 
pomenile čisto srečo. V to je posebej prepričan tudi Ivan 
Korošec, ki ima hišno številko Bohinjska Češnjica 13 in se je s 
krajevnimi prizadevnimi gasilci pripravljen - za primerno 
odškodnino in permanentno vstopnico za igralnico - dogovo
riti o tem, da hišno številko odstopi gasilskemu domu. 

Celoten projekt za novo igralnico, ki je prvi tovrstni objekt 
v Bohinju, je vodil Jeseničan Florijan Velikanje, predsednik 
odbora za razvoj igralništva pri Združenju igralnic v okviru 
Gospodarske zbornice Slovenije, ki je tudi 'oče' izjemno 
uspešne igralnice v hotelu Larix v Kranjski Gori. Kot smo 
izvedeli, je menda med sovlagatelji v Igralnico Bohinj tudi 
Velikanjev neposredni sosed Pavo Ivankovič, prejšnji šef 
Urada za gospodarski kriminal pri Policijski upravi Kranj in 
zdajšnji direktor Urada za nadzor igralništva ter odličen 
poznavalec igralništva v Sloveniji. 

Naklanci nočejo ostati brez kulture 

Predlog za izgradnjo novega doma 
Naklo, 1. aprila - Danes, 1. aprila 1999, ob 6. uri (zjutraj) se bo 

sešel na drugi izredni seji občinski svet občine Naklo. 
Obravnaval bo eno samo točko dnevnega reda, in sicer, predlog 
za izgradnjo novega doma kulture. Odkar je znano, da mora 
občina vrniti sedanji dom kulture in zemljišče okrog njega nakel-
ski župniji, so vztrajno iskali izhod iz kočljive situacije. V obči
ni je namreč vrsta kulturnih in drugih društev, ki so imeli v dvo
rani kulturnega doma občne zbore, pripravljali pa so tudi dobro 
obiskane prireditve. Od tega sicer ni bilo posebnega zaslužka, 
vendar se kulturi ne mislijo odreči. Zato so svetniške skupine 
Združene liste, LDS, SDS in Ljudske stranke pripravile predlog, 
da se v središču Naklega postavi nov dom kulture. Če bo pred
log sprejet, bodo poiskali primerno zemljišče in začeli priprav
ljati dokumentacijo, da bi lahko že 1. aprila 2000 postavili 
temeljni kamen za novi dom. 

Tržičani prodajajo Mallvjevo hišo 

Kupci prihajajo tudi izza meje 
Tržič, 1. aprila - Danes, 1. aprila 1999, ob 12. uri in 12 minut 

se bo začela javna licitacija za prodajo ene od stavb, ki je del 
premoženja občine Tržič. Gre za znano Mallvjevo hišo, ki jo je 
občina dobila od še bolj znanega alpskega smučarja v zameno 
za nekdanji maršalat. Čeprav je bilo v preteklosti narejenih kup 
načrtov, 1caj bo v tej hiši, se nobeden od njih ni uresničil- Kljub 
uvrstitvi stavbe med kulturne spomenike je njeno stanje tako 
slabo, daje hoja okoli nje že nevarna. To vseeno ne skrbi poten
cialnih kupcev, ki imajo polne žepe denarja. Kot navaja 
Gorenjska tiskovna agencija, bo prišlo nekaj petičnih kupcev 
tudi izza državne meje. Kakšni so njihovi načrti za obnovo 
Mallvjeve hiše, je zaenkrat strogo varovana skrivnost. Kakor 
nam je uspelo vseeno izvedeti, tam zagotovo ne bo še enega 
muzeja mamutov. 

Stopi tri korake v modro... 
Občinska uprava je na natečaju za opremo obnovljene 

dvorane izbrala kot najbolj ugodno ponudnico 
zasebnico Meto Malus iz Ljubljane. 

Jesenice, 1. aprila - Jeseniški svetniki so se v prejšnjem man
datu na svoje slavne seje selili kot mački selijo mlade: enkrat so 
bili v občinski, drugič v kremeljski dvorani, nikjer pa jim ni bilo 
nič všeč. Najbolj so se jezili nad starimi zgriženimi stoli, tako 
zelo, da je nekoč en trmast svetnik celo pet ur stal ob takem 
stolu, na katerega je otročad izrezljala napis: KONJ. 

Svetnikov sedanjega mandata se občinska uprava neprimerno 
bolj boji, zato jim je obnovila dvorano. Krasna je. Vsa v mod
rem. Malokdo ve, daje uprava na javnem razpisu za opremlje-
valko dvorane izbrala priznano Meto Malus, ki se spozna na 
barve in dušo. V projektu obnove je modro svetovala zato, ker 
vpliva na dihalne organe, pomirja, sprošča živčke in pomaga 

• pri - nespečnosti. Zanimivo: en svetnik je na seji vedno zaspal, 
v modri dvorani pa res ni totalno kinknil na mizo. Meta Malus 
pravi, da modra barva tudi "pomaga ljudem, ki se težko izraža
jo". Tudi tole z izražanjem bo še kako prišlo prav... 

Živila pa, ki pripadajo modri barvi so po Meti Malus: slive, 
robide in murve. Omenjeno sadje Čisti in razstruplja telo... Za 
poletne četrtkove seje bo tako vseuporabna tajnica Branka šla 
po robide na Mežaklo, slive in murve pa jim bo dostavilo lokal
no multinacionalno zelenjavarsko podjetje - uvoznik Ibrizi... 

Z dvigalom do lepega pogleda 
V Kranjski Gori bodo gradili nove terme in obnovili hotel 

Prisank. ob tem pa ohranili staro dediščino kraja. 
Kranjska Gora, 1. aprila - V Kranjski Gori bodo danes v 

hotelu Lek podpisali pogodbo o nadgradnji hotela Prisank med 
Hotelskim podjetjem Gorenjka, občino in delniško družbo 
Terme, d.o.o. 

Na zadnji skupščini Term so se delničarji, ki vlagajo denar v 
izgradnjo kranjskogorskih term, namreč dogovorili, da trideset 
let starega hotela Prisank - ki mu domačini po domače pravijo 
"žaga", ker jih njegova zunanjost spominja na žago - ne bodo 
podrli. Daje hotel Prisank vendarle lep in da bi ga bilo najbo
lje funkcionalno obnoviti, jih je prepričal arhitekt, ki je pred 
tremi desetletji zasnoval kranjskogorsko "žago". Obnovljeni 
hotel bo v isti višini kot sosednje terme, v nivoju, sobe bodo po 
normah in višjih stropov, oba objekta pa bosta dostojen 
arhitekturni dosežek 21. stoletja - izgledala bosta kot dve 
vesoljski ladji. 

Vrhovi v ozadju Kranjske Gore ne bodo več vidni, zato bodo 
za tistih nekaj obiskovalcev, ki bodo pogrešali pogled na 
vrhove, ob strani hotela zgradili ličen lift, ki jih bo popeljal na 
streho. Da bi ob arhitekturnih rešitvah 21. stoletja ohranili 
nekaj iz kulturne in naravne dediščine kraja, bo lift nekakšen 
odprt škripec, ki so ga nekdaj uporabljali pri gradnji hiš - reveži 
ga uporabljajo še zdaj. Človeška roka bo potegnila vrv, staro 
davno bo zaškripalo in zacvililo, a človeški "tovor" bo varen, 
saj bodo pri tem potegovanju zaposlili le najbolj krepke 
delavce. 
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Halo, GLAS! 
Kranj, 1. aprila - Lansko poletje smo se vozniki jezili na 

Direkcijo RS za ceste, ki seje sredi sezone odločila obnavlja
ti viadukt Pcračica. Most so obnovili in utrdili, na novinar
ska vprašanja o njegovi nosilnosti pa zatrjevali, da je vse v 
najlepšem redu. Vendar kot kaže, le ni vse tako lepo in prav, 
saj nam je J. Z . sporočil, da je vprašljiva nosilnost gorenjske
ga viadukta. Zato ga bodo morali temeljito obnoviti in za 
več mesecev popolnoma zapreti za promet. Jeza in presene
čenje voznikov bosta zagotovo velika in upravičena, saj naj 
bi se to zgodilo že danes. • R. Š. 

G O R E N J S K A O N L I N E : www.media-art.si 

Arvaj odslej Airway, klobase 
namesto v želodec odslej v zrak 
Kranj - Iz zaupnih virov oziroma kuharskih hodnikov v pros

torih Mesnega združenja Gorenjske smo izvedeli, da se gorenjs
ki mesarski gigant Mesarija Arvaj umika iz vrst mesno prede
lovalne industrije. Pred nedavnim so namreč na sodišču spre
menili ime, s tem pa tudi osnovno dejavnost firme. Pod skupnim 
imenom AlRWAY & POTOMCI bodo odslej nastopali kot med
narodni letalski prevoznik. To ali se bodo omejili zgolj na pot
niški ali tovorni promet je sicer težko reči, bržkone pa bodo 
poskusili kar na obeh frontah. Naši fotoreporterski službi je 
danes dopoldne uspelo posneti fotografijo iz delavnic firme 
AIRWAY & POTOMCI, na kateri lahko vidite konstruktorsko 
ekipo ob najnovejšem modelu dvosedežnega jadralnega letala 
"Wurstchen 6", kar pomeni, da se bodo ukvarjali tudi s šport

nim letalstvom. Kakorkoli že, dejstvo je, da se bo po kratkotraj
nem veselju med gorenjskimi mesarji med njimi razvil tudi 
ogorčen boj za pridobitev naslova največjega v naši mesno pre
delovalni industriji. Naj omenimo le imena, kot so Cha Dež, 
Gregor C, Kepicek, Mlin A. Rich, Štajnbeder... 

Urad za zaščito ponosa Gorenjcev izsilil uvoz viagre 

Viagra v vseh gorenjskih lekarnah 
Danes se na gorenjskem posteljnem bojišču obeta noč trdih klincev. 

Kranj, 1. aprila - Po podatkih Gorenjske zdravstvene organi
zacije GHO ima vsak tretji Gorenjec spolne težave. Ko smo 
komajda verjetne podatke preverjali pri uglednem doktorju 
urološke medicine, nam je to potrdil in še povedal, da se 
porazno stanje med moško populacijo izjemno negativno 
odraža pri splošnem počutju žensk, predvsem mlajših. 
Neuradno smo celo zvedeli, da se nekatere Gorenjke že zate
kajo po "pomoč''' v sosednjo Avstrijo, kjer viagro prodajajo že 
leto dni in je po prvih raziskavah odtlej stopnja trdote tozadev
nih stvari narasla za 17,5 odstotka. 

Urad za zaščito ponosa globoko odvezali mošnjičke za 
Gorenjcev je v takšnih okoliš
činah dobesedno prisilil minis
trstvo za zdravstvo, da je dovo
lilo uvoz viagre iz Združenih 
držav Amerike. Danes jo bodo 
že začeli prodajati v vseh 
gorenjskih lekarnah, kjer si že 
manejo roke, saj pričakujejo, 
da bodo sicer škrti Gorenjci 

nakupe čudežnih tabletk. Ker 
so po naravi bolj sramežljivi, 
so se povsod odločili, da bodo 
lekarne odprte tudi ponoči. 
Ena izmed njih pa sije omisli
la še posebno ponudbo: 
diskretna dostava viagre na 
dom v času, koje žena v službi 
ali po drugih opravkih. Če bo v 

Zvezni republiki Jugoslaviji 
tudi danes noč dolgih nožfev in 
natančnih pušk, se bomo na 
Gorenjskem očitno imeli bolj 
"fletno": obeta se nam noč 
trdih klincev... 

Namesto viagre - trda solata 
Ko se je po Gorenjskem že 

razvedelo, da bodo danes via
gro začeli prodajati v vseh 
gorenjskih lekarnah, smo pre
senetljivo sporočilo za javnost 
dobili iz gorenjskega centra za 
hitro razmnoževanje brezvirus-
nega sadilnega materiala. 
Takole so zapisali: "Uvoz via
gre iz Z D A bo Gorenjsko stal 
na leto okrog sto milijonov 
dolarjev, poleg tega pa ima 

tabletka tudi negativne stran
ske učinke, predvsem za vid. 
Ker tudi Gorenjci vse bolj 
zaupajo doma pridelani hrani 
in doma narejenim izdelkom, 
smo v našem centru začeli raz
mišljati, kako bi "viagrino učin
kovino" vnesli tudi v katero od 
rastlin. Poskusi z mehko solato 
so se odlično obnesli. Prvi 
moški, ki so jo jedli, so se zelo 
pohvalili, nad dosežkom centra 
pa so navdušene tudi ženske. 
Da bi takšno solato ločili od 
ostale, se jo je že prijelo delo 
vno ime "trda solata", pod to 
zaščitno znamko pa bodo sadi
ke že Od danes naprej na voljo 
v vseh naših vrtnarijah ter na 
kranjski tržnici." 

S K B banka dobila celotno vodstvo 

Kavčič direktor SKB banke 
Gorenjska banka iz Kranja se bo verjetno pripojila 
SKB banki, saj je propadla zamisel o pentagonali. 
Kranj, 1. aprila - Iz neuradnih virov smo izvedeli, da je 
Neradov naslednik pri krmilu SKB banke Zlatko Kavčič, 
direktor Gorenjske banke, ki se je kot vse kaže za takšno 
potezo odločil, potem ko je propadla zamisel o pentagona
li oziroma povezovanju regionalnih bank. 

Ugibanj, kdo bo Ivana Nerada nasledil pri krmilu SKB 
banke, je kot vse kaže konec, sami smo iz neuradnih virov 
izvedeli, da je to Zlatko Kavčič, direktor Gorenjske banke. 
Nadzorni svet SKB banke bo kot vse kaže takšno odločitev 
sprejel v nekaj dneh, saj Banka Slovenije temu ne nasprotu
je. 

SKB banka je pred leti skušala prevzeti Gorenjsko banko, 
vendar j i to ni uspelo. Zdaj^se bo kot vse kaže Gorenjska 
banka prostovoljno podala v naročje SKB banke, saj lahko 
sklepamo, da bo to prva poslovna poteza prvega gorenjskega 
bančnika, ki zdaj postaja tudi slovenski. 

S tem je dokončno propadla zamisel o takt) imenovani pen
tagonali oziroma povezovanju regionalnih bank, ki jo je krep
ko načela Dolenjska banka, ki seje že lani tiho dogovoril;) / 
Novo Ljubljansko banko, zdaj pa ima v njej kontrolni delež 
tudi Nova kreditna banka Maribor. Za Gorenjsko banko se 
ne bosta mogli prepirati, saj se njeni največji delničarji stri
njajo s Kavčičevo potezo. 

Konec je tudi ugibanj, kako bo v prihodnje delovala uprava 
SKB banke, saj je Kavčič znan kot velik demokrat in bo 
Cvetki Selškovi povsem prepustil poslovanje in povezovanje 
s svetom, Andreju Cetinskemu pa bojevanje z guvernerjem 
Arharjem glede zaostajanja tečaja za infacijo. 

Varčevalci Gorenjske banke ne bodo v ničemer prizadeti, 
pričakovati je celo moč, da se bo prislovična gorenjska varč
nost uveljavila tudi v slovenski prestolnici. 
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Prijatelji poštenega športa podarili pokal Hokejski zvezi Slovenije 

Zmagovalci so "balkanski" funkcionarji 
. Pristransko delo in prilagajanje pravil v korist Ljubljančanov so prijatelje poštenega športa 

nagradili z balkanskim superpokalom 
Jesenice, Ljubljana, 1. aprila-

Danes je bila na sedežu 
Hokejske zveze Slovenije, v 
športnem hramu Slovenije, 
krajša slovesnost, ki so se je 
udeležili vsi najvišji funkcio
narji Hokejske zveze Slovenije 
na čelu s predsednikom HZS 
Ernestom Aljančičem, najvišji 
funkcionarji Olimpijskega 
komiteja Slovenije na čelu s 

predsednikom mag. 
Janezom 
Kocijančičem ter 
množica članov novo
ustanovljenega kluba Pri 
jateljev poštenega športa iz 
Jesenic in ostale Go
renjske. Slovesnosti je pri
sostvoval tudi predsednik 
vlade Janez Drnovšek. 

Predsednik Prijateljev poš
tenega športa Janez Pošteni 
je predsedniku HZS Ernestu 
Aljančiču izročil karikaturo in 
Balkanski super pokal (glej 
sliko!) z obrazložitvijo, da si 
ga je HZS Slovenije zaslu 
žila za prizadevno in 

uspešno vodenje slo
venskega hokeja v 
Evropo, ki se imenuje 
Balkan. Prav tako si ga 
je prislužila za pri
stransko delo in prila
gajanje pravil v korist 
njih samih. 

Kot so ob tem pove
dali nagrajenci, je 
nadaljnje propadanje 
slovenskega hokeja že 
zagotovljeno, zato so 
prijatelji poštenega 
športa lahko oddahne
jo in gredo nazaj na 
Jesenice na zasluženo 
pivo! 
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